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Skrivelse till Vaxholm Stad   

Tre frågor från Föreningen Rindöborna 

 

1. Skärgårdsrådet 
Sedan ett år har det lokala skärgårdsrådet inte sammankallats. Föreningen 
Rindöborna har i flera mail efterfrågat att kommunen ska meddela sin inställning 
till skärgårdsrådets framtid. Vi har föreslagit samråd samt översyn av gällande 
arbetsordning för skärgårdsrådet. Varken svar eller kommentarer från 
kommunen har kommit. Vi tycker nu det är hög tid att vi får svar på våra frågor 
gällande skärgårdsrådets framtid. 
 
 

2. Rindö IP 
På skärgårdsrådet 2013-11-28 frågade vi vilken tidplanen var för kommunens 
insatser att ta itu med underhållet av Rindö IP och Måldepån. Svaret enligt 
protokollet var: 
 ”Inget uppdrag till förvaltningen ännu, men möjligen under 2014 angående 
idrottsplatsen.” 
 
I den valenkät som vi lät göra inför valet 2014 (se Nyhetsbrev nr 5 2014-08-25 
på Föreningens hemsida) så svarade Moderaterna, Centerpartiet, Folkpartiet och 
Miljöpartiet entydigt Ja på vår fråga om Rindö IP ska i ordningsställas under 
mandatperioden. 
Hur ser tidplanen ut idag? 
 

3. Måldepån  
I samma valenkät (se ovan) så svarade också Moderaterna, Centerpartiet, 
Folkpartiet och Miljöpartiet Ja på frågan om badplatsen vid Måldepån ska 
restaureras under mandatperioden. 
 
Har någon vidare planering satt igång än för området? Hur har förfrågan om att 
använda området för båtuppläggning besvarats? Hur påverkar planerna på en 
sammanhängande strandpromenad runt Rindö just denna del av strandlinjen och 
det framtida planarbetet? 
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